
Protokół Nr 1/2018 
z  posiedzenia Komisji  Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej Białogardu 
w dniu 8 stycznia 2018 r. 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
 
Porządek Posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2018. 
3. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia.  

Posiedzenie Komisji o godz. 805 otworzył M. Wasilewski Przewodniczący Komisji 
Infrastruktury i Ochrony Środowiska.   
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół nr 18/2017 z 28 grudnia 
2017 r.   
 Komisja przyjęła protokół  Nr 18/2017 z posiedzenia Komisji w dniu 28 grudnia 2017 r.  
głosując: za – 6 (jednogłośnie).  
 
Ad 2. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2018. 
    Komisja opracowała i przyjęła plan pracy na rok 2018, głosując: za – 6 
(jednogłośnie).  
 

Komisja skierowała pisemny wniosek do Burmistrza o przekazanie informacji 
dotyczącej wyjaśnienia wyceny napraw na ulicach: Kościuszki i Lelewela po wykonanej 
modernizacji sieci ZEC, głosując: za – 6 (jednogłośnie).  
 
Ad 3. Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 850  M. Wasilewski 
Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie Komisji Infrastruktury i Ochrony 
Środowiska Rady Miejskiej Białogardu. 
protokołowała: Joanna Kamińska 

Przewodniczący  Komisji 
              
                                             Mirosław Wasilewski 
 
 
 
 
 
 
 


